
Protokół Nr XXV/20
z XXV Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 21 grudnia 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 1230

Obrady sesji zakończyły się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 1447

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radna Anna Krutul
7. Radny Tomasz Korzeniecki
8. Radny Marian Auron
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
13. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
14. Radny Janusz Zabłocki
15. Radny Marek Zubrzyński

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny
2 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG
3 Pani Marta Wojtkiewicz-Dzienis - Referent
4 Pani Ewelina Luto - Referent

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXV Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXV Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 
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Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad XXIV
Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXV Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie  protokołu z obrad XXIV Sesji  Rady Miasta Sejny z dnia 30

listopada 2020 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

-  informacja  o  wydanych  decyzjach  i  zarządzeniach  w  okresie
międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę

Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2588B  ul.
Ogrodowa w Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr
2583B (ul. Słowackiego)".

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

a przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
10.Podjęcie  uchwały w sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  Sejny  na  rok

2021.
a przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami,
b przedstawienie opinii Komisji Planu, Budżetu i Finansów,
c przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
d dyskusja nad projektem uchwały,
e głosowanie nad projektem uchwały.

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji
Miasto Sejny.

12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

13.Wolne wnioski i oświadczenia.
14.Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przypomniała  obowiązku
mówienia do mikrofonu.  W związku z obowiązkiem ustawowym wynikającym z ustawy o
dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych z dn.
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4  kwietnia  2019  w  zakresie  zapewniania  transkrypcji  materiałów  multimedialnych
publikowanych od dnia 23.09.2020 r. 
1. Mówić do mikrofonu,
2. Mówić poprawnie i z jednakowym poziomem (głośność),
3. Należy mówić wyłącznie do mikrofonu po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
przez wypowiedzenie nazwiska mówcy, (wypowiedzi poza mikrofonem nie będą traktowane, 
jako wypowiedź do protokołu),
4. W tym samym czasie ma mówić tylko jedna osoba.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXIV  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 30 listopada 2020 r

Głosowanie: 14 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XXIV Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 30 listopada 2020 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Radny  Marek  Zubrzyński –  zwrócił  się  z  pytaniem  czy  Radni  mogą  poznać  powód
nieobecności Pana Burmistrza na Sesji?

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że termin
sesji był wiadomy od dawna. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  -  Skarbnik  Miasta  –  poinformowała,  że  Pan  Burmistrz
Miasta ma spotkanie z prawnikami. 

Głos zabrała Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta - odczytała sprawozdanie z
prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych  decyzjach  i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.
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Interpelacje  złożone  zostały  przez  Radnego  Mariana  Aurona  oraz  Radnego  Piotra
Maksimowicza, które stanowią załącznik do protokołu.

Radny Marek Zubrzyński – poinformował, że planował złożyć podobną interpelację co
Radny Marian Auron.

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020 rok. Poinformowała, że na komisjach została złożona autopoprawka do projektu chwały.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  i  omówiła  projekt
uchwały oraz autopoprawkę zgłoszoną podczas komisji. 

Radny Marian Auron – przypomniał, że ten punkt był przedstawiany podczas poprzedniej
sesji i przedstawiał go Wicestarosta Sejneński, i Pan Burmistrz moim zdaniem upokorzył go
mówiąc, że pieniędzy nie będzie,  wrócił do nas ten projekt czy nie było można od razu było
zrobić tego po ludzku? Te postępowania nie dobrze służą współpracy.  

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2020 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji  w sprawie zmian w budżecie
miasta Sejny na 2020 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała treści uchwały
po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie zmian  
w  budżecie  Miasta  Sejny  na  2020  rok  wraz  z  autopoprawką  (głosowanie  imienne  oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  i  omówiła  projekt
uchwały. 

Radny Marian Auron – poprosił o przypisanie  odpowiedzi z poprzedniego punktu w tym
punkcie.  Przypomniał,  że  ten  punkt  był  przedstawiany  podczas  poprzedniej  sesji  i
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przedstawiał  go  Wicestarosta  Sejneński,  i  Pan  Burmistrz  moim  zdaniem  upokorzył  go
mówiąc, że pieniędzy nie będzie,  wrócił do nas ten projekt czy nie było można od razu było
zrobić tego po ludzku? Te postępowania nie dobrze służą współpracy.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG– poinformowała, że na ostatniej sesji była mowa
o ul. Ogrodowej. 

Radny Marian Auron – poinformował, że mowa była o ulicy Ogrodowej. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji  w sprawie  udzielenia pomocy
finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę Miasto Sejny
Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr
2583B (ul. Słowackiego)".

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała treści uchwały
po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie  udzielenia
pomocy finansowej przez Gminę Miasto Sejny Powiatowi Sejneńskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".(głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2021-2027.  Poinformowała,  że  na  komisjach  obszernie
dyskutowaliśmy, w sobotę dotarły do nas treści opinii, było mało czasu na zapoznanie się,
Pani Skarbnik poinformowała nas, że dokumenty które otrzymaliśmy zawierały już wszystkie
wymagane  uwagi  i  wytyczne  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Uwagi  te  otrzymała  po
rozmowie telefonicznej. Pani Skarbnik poinformowała nas, że pismo dotarło do nas w sobotę,
bo zagubiło się na ePUAP. Proszę o przedstawienie tej sprawy Panią Skarbnik. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  Regionalna  Izba  Obrachunkowa
wydaje swoją uchwałę o wyrażeniu swoje opinii i miała czas do 16 grudnia, żeby na 14 dni
dostarczyć Państwu projekty uchwał,  zadzwoniłam do Regionalnej Izby Obrachunkowej z
pytaniem co mogę poprawić, aby te projekty zawierały ich uwagi co było niezgodne i takie
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poprawki  naniosłam.  Te  opinie,  które  dostali  Państwo  w  sobotę,  otrzymaliśmy  w  piątek
ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa wysłała to 14.12.2020 r. do nas to nie dotarło, mają
czas do 16 grudnia i 17 grudnia zaczęliśmy szukać. Poinformowała, że u nas są dwa systemy
ePUAP i  na  żadnym nie  było  stad  telefon  do  informatyków RIO i  tego  emaila  Państwo
otrzymali od pracownika obsługi rady.  

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – tego czasu było bardzo
mało, my nie mieliśmy możliwości sprawdzenia czy wszystkie uwagi z opinii uwzględnione
zostały w uchwale. Budzi to moją wątpliwości, że coś na telefon jest ustalone a w ślad idzie
za tym pismo. 

Radny Marian Auron  - Urząd Miasta Sejny wysłał projekt budżetu do Regionalnej Izby
Obrachunkowej wiedziano, że będzie sesja, czy wiedząc przy ustalaniu Sesji nie można było
tego  uwzględnić,  wiedząc  jaki  termin  ma  Regionalna  Izba  Obrachunkowa?  Materiały
dostajemy z datą 14 grudnia w sobotę dostajemy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej
urząd miasta powinien przestawić projekt budżetu i poinformować o tym, że tu są zawarte
poprawki Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ja mam obawy jak postępowano z tą częścią, w
związku z tym, ktoś tu zawinił.  

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – termin sesji był ustalany po
poprzedniej sesji  i  nie było takiego wniosku, pełnię  dyżury w poniedziałki  i  też  nie było
zgłaszane. Cały czas coś mi nie pasuję z tą Regionalną Izbą Obrachunkową, dlaczego RIO tak
długo zwlekała z uchwałą jak już telefonicznie znane były uwagi RIO. Na komisji pytałam,
czy ten projekt zawiera czy są wszystkie zawarte uwagi, Pani Skarbnik poinformowała, że nie
ma takiej pewności. 

Radny  Marian  Auron  –  w  materiałach  do  sesji  znalazłem  zapis,  że  załącznikiem  są
uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej i szukałem tego załącznika i nie znalazłem, może
się mylę. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że to jest
ważny bardzo punkt i Pan Burmistrz mógłby tutaj być, bo to Burmistrz Miasta odpowiada za
budżet miasta. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała  opinie
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  Uchwałą  Nr  V-00311-113/20  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 grudnia 2020 roku w sprawie
wyrażenia opinii o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata
2021-2027. ( w załączeniu).

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pan  Bogusław Sojko odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

6



Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2021-2027.

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym nie  podjęła  uchwałę  w sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zarządza  10  minut
przerwy. 

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  po przerwie  wznawia
Obrady Rady Miasta i przystępuje do pkt. 10 porządku obrad. 

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
Sejny na rok 2021.

a) przedstawienie projektu budżetu wraz z objaśnieniami,

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
objaśnieniami.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – czy ten projekt analogicznie
do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  uwzględniał  uwagi  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  ten  projekt  zawierał  te  uwagi,  które
otrzymałam przez telefon. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zwróciła się z pytaniem czy
uwzględnia wszystkie uwagi co są w uchwale czy nie?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – nie. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  czyli  nie  uwzględnia
wszystkich uwag co przedstawiła Regionalna Izba Obrachunkowa. 

b) przedstawienie opinii Komisji Planu, Budżetu i Finansów,

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na
rok 2021.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji  w sprawie uchwalenia budżetu
Miasta Sejny na rok 2021.

7



Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek  Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021.

d) dyskusja nad projektem uchwały,

Radny Marian Auron – w ustawie jest zapisane, że częścią integralną do budżetu jest część
opisowa, Radny nie może ocenić po części opisowej na co są wydane środki. Prosi by na
część opisową zwrócić uwagę, bo nie mogę pracować na podstawie cyfr. 

W trakcie wypowiedzi wyszła Radna Anna Krutul po czym po chwili wróciła. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – na komisjach Pani mówiła, że
ten projekt zawiera te uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – Pani pyta się czy wszystkie? – ja nie wiem
czy wszystkie, ja rozmawiałam z jednym członkiem Regionalnej Izby Obrachunkowej i te są
zawarte, przedstawiła jakie zmiany zostały wprowadzone. Te które otrzymałam telefonicznie
są uwzględnione. 

Radny Marian Auron – stawiam wniosek by upoważnić Panią Przewodniczącą o zapytania do
Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej sprawie. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała opinie Regionalnej
Izby Obrachunkowej  Uchwałą  Nr V-00310-113/20 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 grudnia 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o
projekcie uchwały budżetowej Miasta Sejny na 2021 rok oraz o możliwości sfinansowania
planowanego deficytu

e) głosowanie nad projektem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym nie podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu
Miasta Sejny na rok 2021. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  w sprawie  wyznaczenia  obszaru  i
granicy aglomeracji Miasto Sejny. Poinformowała, że jest to projekt z autopoprawką. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  i
granicy aglomeracji Miasto Sejny.
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Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji w sprawie wyznaczenia obszaru
i granicy aglomeracji Miasto Sejny

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał opinię Komisji w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia
obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny wraz z autopoprawką.  (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto – Referent – omówiła projekt uchwały. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów Pan Marek Zubrzyński
odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2021 rok.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  poprosiła  Panią
Dominikę Sidor  o przedstawienie odpowiedzi na prośby z poprzedniej Sesji  Rady
Miasta.
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  odczytała  odpowiedzi  na  prośby  (w
załączeniu).
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W trakcie wypowiedzi obrady Sesji Rady Miasta opuściła Radna Anna Krytul. 

2. Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
wystosuje pismo do Regionalnej Izby Obrachunkowej z prośbą o wyjaśnienia. 

3. Rany  Stanisław  Bulwin –  zwrócił  się  z  pytaniem  jak  wygląda  sytuacja  z  firmą
farmaceutyczną ?  poprosił  o  informację w sprawie fotowoltaiki  oraz zwrócił  się  z
pytaniem czemu nie ma życzeń świątecznych mieszkańcom w mediach tak jak robią
to inni włodarze. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – w moim i Państwa
imieniu takie życzenia zostały wysłane. 
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  poinformowała,  że  po  zgłoszonych
poprawkach do fotowoltaiki termin został wydłużony  do końca grudnia. 

4. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  złożyła  życzenia
wszelkiej pomyślności i szczęścia oraz szczęśliwego nowego roku.

Do pkt 14.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXV Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXV Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=NedNtM3hYXA
https://www.youtube.com/watch?v=f7HyNJuS3vE

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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